
REPUBLIKA HRVATSKA
ŽUPANIJA SPLITSKO-DALMATINSKA
GRAD VRLIKA
GRADSKO  VIJEĆE
Klasa: 021-05/12-01/53
Ur.br.: 2175-06/12-01
Vrlika, 21. 12. 2012. god.

Z  A  P  I  S  N  I  K
Sa 20. sjednice Gradskog vijeća Grada Vrlika održane u Gradskoj vijećnici Grada
Vrlika dana 21. 12. 2012. godine sa početkom u 10,00 sati.
Zapisnik vodi:  Ana Klepo.
Sjednici su nazočni članovi Gradskog vijeća prema popisu u privitku zapisnika.
Predsjednik GV g. Ante Turudić otvara 20. sjednicu, pozdravlja nazočne te moli da se
minutom šutnje oda počast prvom hrvatskom predsjedniku i svim poginulima za
hrvatsku državu.
Zatim je predložio slijedeći:

D  N  E  V  N I      R  E  D
1. Prihvaćanje  zapisnika sa 19. sjednice Gradskog vijeća Grada Vrlika održane dana

27. 09. 2012. god.
2.  Razmatranaje i donošenje Odluke o izmjenama i dopunama proračuna Grada

Vrlika za 2012. god. ( II izmjene ).
3. Razmatranje i usvajabje izmjena i dopuna programa socijalne zaštite za 2012. god.
4.  Razmatranje i usvajanje izmjena i dopuna Programa održavanja objekata i uređaja

komunalne infrastrukture za 2012. god.
5. Razmatranje i usvajanje izmjena i dopuna Programa gradnje objekata i uređaja

komunalne infrastrukture za 2012. god.
6. Razmatranje i usvajanje Proračuna Grada Vrlika za 2013. god.
7.  Razmatranje i donošenje odluke o izvršavanju Proračuna Grada Vrlika za 2013. g.
8.  Razmatranje i usvajanje projekcije Proračun grada Vrlika 2013./15.
9.  Razmatranje i usvajanje Plana razvojnih programa Grada Vrlika 2013.-2015. god.
10. Razmatranje i usvajanje Programa socijalne zaštite za 2013. god.
11. Razmatranje i usvajanje Programa održavanja objekata i uređaja komunalne

infrastrukture za 2013. god.
12. Razmatranje i usvajanje Programa gradnje objekata i uređaja komunalne

infrastrukture za 2013. god.
13. Razmatranje i usvajanje Analize za 2012. god. i  Smjernica za organizaciju i razvoj

sustava zaštite i spašavanja Grada Vrlika za 2013. god.
14. Razmatranje i donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o komunalnom

doprinosu.
15. Davanje suglasnosti na povećanje cijene DV „Zvončić“ Vrlika.
16. Aktualni sat.
Nakon rasprave dnevni red je jednoglasno usvojen. Zatim se prelazi na rspravljanje po
točkama.
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Ad/1. Razmatranje i usvajanje zapisnika sa 19. sjednice Gradskog vijeća održane dana
27. 09. 2012. god.
Božo Giljan daje primjedbu na zapisnik, kako se pola od toga što se pita i govori ne stavlja u
zapisnik i da to nije u redu. Predsjednik G.V. g.  Ante Turudić navodi da sve sve i ne može
staviti u zapisnik, nama su bitne odluke i zaključci koji se donose. Nakon rasprave donijet je:

Z  a  k l  j  u  č  a  k
Prihvaća se zapisnik sa 19. Sjednice Gradskog vijeća održane dana 27. 09. 2012. godine.

Ad/2. Razmatranje i donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Proračuna Grada
Vrlika za 2012. god. ( II izmjene ).
Predsjednik G.V. daje riječ Anti Grabiću da pojasni navedene izmjene i dopune.
Grabić navodi smanjenje prihoda za 2.784.400,00 koji bi iznosili 11.676.800,00, a planirani
su bili u iznosu od 14.461.200,00 .rashodi su bili planirani u iznosu od 13.326.200,00 umanjili
smo ih za 2.326.400,00 te bi iznosili 10. 999.800,00. Dalje smo pojedine programe smanjili
npr. katastarske izmjere, program održavanja komunanalne infrastrukture koji se odnosi na
javnu rasvjetu i nerazvrstane ceste. Uveli smo jedan novi program-izgradnja kolketora japa-
česma. U okviru izmjena i dopuna uskladili smo projekcije za 2013.-2015. Te razvojni
program za 2014.-2015. god. Predsjednik G.V. daje na raspravu izmjene i dopune.
Božo Giljan postavlja pitanje na što se odnosi stavka isplata naknada zaposlenima Predsjednik
G.V. napominje da nema pitanja nego rasprava, pitanja se ostavljaju za aktualni sat.
Božo Giljan daje primjedbu na isplatu sredstava političkim strankama, HDZ je sebi isplatio
dio novca, a što je s ostalim strankama. Kad se veeeeeeerše izmjene i dopune zašto nas nitko
ništa ne pita.predsjednik G.V. daje riječ predsjedniku kluba HDZ-a Mići Klepo koji navodi da
je sve prihvatljivo na način na koji se moglo raditi. Ante Grabić je pojasnio Boži Giljanu na
što se odnosi stavka isplata nagrada zaposlenima: tu spadaju: regres za G.O. dar djeci
,naknada za smrt najbližeg člana obitelji Grabić dalje navodi da je odlukom gradonačelnika
prije par dana isplaćen dio sredstava strankama.Božo Giljan- kako možeteplatiti za 2012. A
niste ništa uplatitli ni za prošlu godinu, bezobrazni ste, sebi ste uzeli a nama ništa.
Tomislav Vrančić traži pojašnjenje za povećanje sredstava za šport, zatim subvencije za
poljoprivredu 20.000,00 kn. Branko Maras mu je za subvencije odgovorio koliko je bilo
zahtjeva toliko je isplaćeno i sredstava. Većinom glasova za uz tri glasa protiv prihvaćaju se
izmjene i dopune proračuna. Po izvršenoj raspravi sonijeta je slijedeća:

O  d  l  u  k  a
Prihvaćaju se izmjene i dopune proračuna Grada Vrlika za 2012. god. ( II izmjene )

Ad/3 Razmatranje i usvajanje izmjena i dopuna Programa socijalne zaštite za 2012. g.
Predsjednik G.V. g. Ante Turudić napominje programi pod točkama  3., 4. I 5. samim
usvajanjem izmjena i dopuna proračuna su ostvareni.
Tomislav Vrančić-osvrnuo bih se na infrastrukturu, Dom nladih koji propada, park, tvornice
Dalmatinka i Cetinka gdje se ktrade matrijal, to je sve dopšuštenje grada, postoji li policajac
da to zabrani, a radite novo npr. šetnicu i drugo. Branko navodi da Cetinka nije vlasništvo
grada. Božo Giljan predlaže kako su veliki troškovi javne rasvjete da bi trebalo barem 10 %
žarulja isključiti.Branko Maras napominje da se planira nešto poduzeti po tom pitanju.
Većinom glasova za uz 1 suzdržani prihvaćene su izmjene i dopune Programa socijelne
zaštite.Po izvršenoj raspravi Gradsko viejće donosi slijedeći:

Z  a  k  l  j u  č  a  k
Prihvaćaju se izmjene i dopune Programa socijalne zaštite za 2012. god.



Ad/4 Razmatranje i usvajanje izmjena i dopuna Programa održavanja objekata i
uređaja komunalne infrastrukture za 2012. god.
Po izvršenoj raspravi Gradsko vijeće Grada  Vrlika donijelo je slijedeći:

Z  a  k  l  j  u  č  a  k
Prihvaćaju se izmjene i dopune Programa održavanja održavanja objekata i uređaja
komunalne infrastrukture za 2012. god.

Ad/5 Razmatranje i usvajanje izmjena i dopuna Programa gradnje objekata i uređaja
komunalne infrastrukture za 2012. god.
Nakon rasprave Gradsko vijeće donosi slijedeći:

Z  a  k  l  j  u  č  a  k
Prihvaćaju se izmjene i dopune Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture
za 2012. god.

Ad/6 Razmatranje i usvajanje Proračuna Grada Vrlika za 2013. god.
Gradonačelnik navodi kako će se smanjiti tekuće pomoći od države i od županije, moramo
smanjiti i neke investicije zbog fianncijske situacije.Za rentu je u Vladi postavljeneo pitanje
da se korigira tako bi se ista povećala dosta.Dalje kanimo stvorilti stabilne prihode za grad a
to bi se odnosilo na poligon suhopolje, vjetro park na Svilaji na solarne elektrane.
Gradonačelnik dalje pojašnjava stavke, za plaće, one su smanjene i neće s epovećavati,
katastarske izmjere smo skoro isfinancirali, ostao je jedan dio oko 20.000,00 kn to je županija
preuzela na sebe.Prostorni plan je u izradi. Teret nam predstavlja javna rasvjeta, planirali smo
preko Fonda za zaštitu okoliša natjecati se.
Imamo veliku šansu izvlačiti sredstva za pojedine programe putem natječaja iz Fondova EU.
U prvom ili drugom mjesecu ćemo preuzeti projekt Veslačkog kampa da se vijećnici upoznaju
s tim da vide o čemu se radi.sanacija deponija Poljanak je pri kraju, nedostaje još cesta.
Obnovu tvrđave  Prozor ćemo kandidirati za pristupne fondove, za bespovratna sredstva.
Predsjednik G.V. se zahvaljuje gradonačelniku na iscrpnom zalaganju. Ispred kluba vijećnika
Mićo Klepo navodi da se klub u potpunosti slaže sa iznijetim proračunom za 2013. god.
Božo Giljan daje primjedbu na rentu kao je mala, da razina vode ne utječe na povećanje, to je
sinj uzeo sebi, zatim vjetropark na Svilaji kako nije u prostornom planu, zašto se ulaže u
uređenje penjališta. Mrtvačnicu u Ježeviću je treebalo davno izgraditi, a proširenje groblja na
Maovicama je prioritet Božo Giljan dalje iznosi kako u proračunu nema duga prema
strankama, očekujem da se to riješi do prvog mjeseca, te moli predsjednika G.V. da donese
odluku da se to riješi:
Tomislav Vrančić postavlja pitanje da li je u prihode  uvrštena stavka gipsa u Vranjkovićima.
Ante Grabić-planirana je u dijelu sredstava od nefinancijske imovine, uvršteni su skupa s
rentom, a renta je veća.
Tomislav Vrančić daje prijedlog za proširenje groblja u Vrlici, to je isto problem. Zatim je
većinom glasova za uz dva glasa protiv prihvaćen proračun Grada za 2013. god.
Po izvršenoj raspravi Gradsko vijeće Grada Vrlika donosi slijedeću:

O  d  l  u  k  u
Usvaja se proračun Grada Vrlika za 2013. god.

Ad/7 Razmatranje i donošenje odluke o izvršavanju Proračuna Grada Vrlika za 2013.g.
Božo Giljan daje primjedbu na čl. 8. Ove odluke gdje stoji da gradonačelnik sve izvršava a da
nas ne pita, to je krivično. Predsjednik G.V. navodi kako imamo godišnje dva izvješća o radu
gradonačelnika koja je Gradsko vijeće usvojilo. Božo Giljan opet postavlja pitanje gdje je
autobus jeli prodan ili je u najmu.



Predsjednik G.V. daje na raspravu te je većinom glasova za uz dva protiv prihvaćena
navedena odluka. Po izvršenoj raspravi Gradsko vijeće donosi slijedeću:

O  d  l  u  k  u
Prihvaća se izvršavanje Proračuna Grada Vrlika za 2'13. god.

Ad/8 Razmatranje i usvajanje projekcije Proračuna Grada Vrlika 2013./15.
Predsjednik G.V. g. Ante Turudić navodi kako je ova točka kao i točka 9. (slijedeća) sastavni
dio proračuna te je ne moramo posebno razmatrati.. Po izvršenoj raspravi donijeta je slijedeća:

O  d  l  u  k  a
Prihvaćaju se projekcije Proračuna Grada Vrlika za 2013. – 2015. god.

Ad/9 Razmatranje i usvajanje Plana razvojnih programa Grada Vrlika 2013.-2015.g.
Predsjednik G.V. napominje kao je i ova točka sastavni dio proračuna te je i razmatrana kroz
proračun. Nakon čega je donijeta slijedeća:

O  d  l  u  k  a
Prihvaća se Plan razvojnih programa Grada Vrlika za 2013.-2015. god.

Ad/10. Razmatranje i usvajanje Programa socijalne zaštite za 2013. god.
Predsjednik G.V. navodi da je dobro isplaniran ovaj rpogram samo što ovisi o sredstvima
hoće li se realizirati.. Jure Plazonić je ukratko pojasnio pojedine stavke koje je Ante Grabić
već analizirao kroz proračun.Naveo je smanjenje stavke za prijevoz učenika jer je Vlada
preuzela na sebe 75 % troškova. Predsjednik G.V. iznosi kako grad za ovaj program iz
proračuna izdvaja 10 % sredstava , a po zakonz je dužan izdvajati 5 %. .
Božo Giljan navodi da se slaže sa svim osim sa pomoći za knjige koja je smanjena. Jure
Plazonić – kako se njisu mijenjali autori tako su se koristile stare knjige, nije bilo potrebe
nabavljati nove.Tomislav Vrančić traži da se socijala malo pregleda, jer neki primaju a neki
ne primaju. Predsjednik je zamolio kome je potrebna pomoć neka se obrati Juri. Božo Giljan
pita tko financira program pomoć u kuči-dali grad ili Ministarstvo. Jure je odgovorio da kroz
grad mora proći financiranje. Zatim je većinom glasova za uz jedan suzdržani i jedan glas
protiv prihvaćen navedeni prohram Po izvršenoj raspravi Gradsko vijeće donosi slijedeću:

O d  l  u  k  u
Prihvaća se Program socijalne zaštite Grada Vrlika za 2013. god.

Ad/11. Razmatranje i usvajanje Programa održavanja objekata i uređaja komunalne
infrastrukture za 2013. god.
Branko Maras iznosi da su ovim programom planirana sredstva za proširenje groblja te se
moraju utrošiti namjenski Tomislav Vrančić pita odakle sredstva za izgradnju ceste prema
Veslačkom kampu, a prije par godina u proračunu je bila predviđena izgradnja ceste prema
ambulanti. Branko je odgovorio da se ista gradi od sredstava iz pristupnih fondova. Većinom
glasova za uz jedan glas protiv i jedan suzdržani glas prihvaća se navedeni prograan Nakon
rasprave Gradsko vijeće donijelo je slijedeću:

O  d  l  u  k  u
Prohvaća se Program održavanja objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2013. god.

Ad/12. Razmatranje i usvajanje Programa gradnje objekata i uređaja komunalne
infrastrukture za 2013. god.
Branko Mars pojašnjava navedeni program, povežani su prihodi od komunalnog doprinosa
zbog legalizacije nezakonito izgrađenih građevina.
Božo Giljan pita što je s dozvolom za proširenje groblja na Moavicama prije nam je bilo
rečeno da triba. Branko mu je odgovorio da trebaju projekti na ne dozvola.



Tomislav Vrančić pita dali je otkupljeno zemljište za groblje u Vrlici. Branko navodi da je
dogovren otkup zenljišta. Zatim je većinom glasova za uz jedan glas protiv, jedan suzdržani
prihvaćen navedeni progra. Po izvršenoj raspravi Gradsko vijeće donosi slijedeću:

O  d  l  u  k  u
Prihvaća se program gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2013. god.
Ad/13. Razmatranje i usvajanje Analize za 2012. god. i Smjernica za organizaciju i
razvoj sustava zaštite i spašavanja Grada Vrlika za 2013. god.
Predsjednik G.V. daje tajniku da ukratko pojasni navedenu točku dnevnog reda. Zakon nam
nalaže da jednom godišnje idte donosimo.Stožer zaštite i spašavanja i zapovjedništvo C.Z. su
prošli određenu obuku. Za ispomoć imamo vatrogasce, lovačku udrugu, planinarsku službu.
Božo Giljan navodi da vatrogasci nemaju vozila, nemaju cisterne kao će gasiti požar.
Tomislalv Vrančić postavlja pitanje dali grad može napraviti plan procjene (studiju)
ugroženosti zbog sigurnost kuća od odrona kamena sa gradine. Tajnik iznosi da će se raditi
dopuna procjene . Predsjednik G.V. navodi tu gdje je opasnost treba uvesti zabranu gradnje
kuća i stanovanja.. Većinom glasova za uz jedan glas suzdržan prihvaćaju  se analiza i
smjernice za organitzacijui razvoj sustava zaštite i spašavanja. Nakon rasprave Gradsko vijeće
Grada Vrlika donijelo je slijedeću:

O  d  l  u  k  u
Prihvaća se Analiza za 2012. god. i smjernica za organizaciju i razvoj sustava zaštite i
spašavanja Grada Vrlika za 2013. god.
Ad/14. Razmatranje i donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o
komunalnom doprinosu.
Branko Maras pojašnjava navedene izmjene i dopune ove odluke.odnosi se na legalizaciju
objekata, kade se bude vršila grad će se uključiti s tim da omogući smanjenje komunaljnog
doprinosa  kako bi se građanima olašao postupak legalizacije objekata.
Tomislav Vrančić navodi kako je ovo bilo ratno područje, obnova nije dobro izvršena treba
smanjiti komunalni doprinos. Branko Maras- komunalni doprinos će se umanjiti za oko 50 %.
Predsjednik G.V. iznosi ako neki ljudi zbog socijalnog stanja ne mogu platiti grad će im u tom
izići u susret. Većinom glasova za uz jedan glas suzdržani i jedan glas protiv prihvaćaju se
navedene izmjene i dopune. Nakon rasprave Gradsko vijeće donosi slijedeću:

O d  l  u  k  u
Prihvaćaju se izmjene i dopune odluke o komunalnom doprinosu.
Ad/15. Davanje suglasnosti na povećanje cijene DV „Zvončić“ Vrlika.
Božo Giljan napominje ne rade vikendom. Ljeti, rade četiri ure, nemaju uvjete za
rad.Tomislav Vrančić –ako se daju sredstava za nogomet zašto se ne bi doniralo i vrtiću.
predsjednikG.V. daje na glasovanje navedenu točku, zatim je veećinom glasova za uz dva
glasa protiv prihvaćena navedena odluka. Nakon rasprave donijeta je slijedeća:

O  d  l  u  k  a
daje se suglasnost D.V. „Zvončić“ Vrlika na povećanje cijene..

Ad/16. Aktualni sat.
Tomislav Vrančić postavlja pitanje za vozni park grada-gdje se nalazi autoobus. Branko
Maras i Ante Grabić daju odgovor da je isti iznajmljen „Čazmatransu“ za nešto manje od
8.000,oo kn mjesečno.
Predsjednik G.V. se svima zahvalio čestitao blagdane te navodi kako se sve skupa dobro
razradilo.

Zapisničarka
Ana Klepo, v.r. Predsjednik G.V.

Ante Turudić, dip.iur., v.r.




